
måndag  
11e (älfte) 
1a ( första) 
2a (andra) 
3e ( tredje) 
4:e (fjärde) 
5e (femte) 
6:e (sjätte) 
7e (sjunde) 
8e (åttonde) 
9e (nionde) 
10e (tionde)  
 
Kapitel 7 
Shopping 
Kläder 
Färger 
 
Grammatik 
Indefinit pronomen 
Adjektiv 
Substantiv: bestämd form plural  
Adjektiv: komparation  
Uttal: g, k, sk 
 
 
Vad shoppar du? 
Hur mycket pengar shoppar du för varje månad? 
Berätta om ett bra och ett dåligt köp. 
 
Sällan 
Rea 
Begagnat 
 
 
Jag har en  
 
Nödvändiga elektroniska prylar:  
 
Onödiga elektroniska prylar:  
 
Indefinita pronomen 
Någon (nån) en-ord 
Något (nåt) ett -ord 
Några (nåra) plural 
 
Någon betyder mycket 



Någon kan betyda somebody/someone 
Anybody/anyone  
 
Någon har kanske tagit dina nycklar.  
 
Något= something 
Vi har ett problem. Vi måste göra något åt det.  
 
 
Några nya strumpor eller något hårschampoo  ( ett schampoo) for example.  
 
Någon ansiktskräm  ( en kräm) 
 
Elgiganten.  
 
Har ni någon bra TV (en)  jag kan köpa?  
Har ni något Tv-spel (ett spel) jag kan köpa?  
Har ni några bra datorer här? 
 
Elektroniska prylar: 
Datorer, kylskåp, frys, tvättmaskiner, diskmaskiner, surfplattor, projektorer, 
espressomaskiner, plattänger, vattenkokare, spis, ugn, strykjärn, mobiler, elektronisk 
tandborstar, kameror, mixer, kopiator, högtalarsystem  
 
Shoppar du mycket? (shåpparu mycke? 
Ja eller nej 
Ja jag shoppar mycket / nej jag shoppar inte mycket 
 
Tycker du om att shoppa? (tyckeru om å shåppa? 
Ja jag gillar/tycker om att shoppa 
Jag tycker inte om att shoppa.  
 
Vad brukar du shoppa? ( va brukaru shåppa?) 
Jag brukar shoppa..  
 
Använder du allt som du köper? ( använder du allt som som du köper?) 
Ja jag använder allt. Jag använder de mesta.  
Nej jag använder inte allt. Jag brukar inte använda min Ipad.  
 
Berätta om ett bra och dåligt köp. (berätta om ett bra å dåligt köp).  
 
Return : lämna tillbaka 
Gå tillbaka 
 

 
 



Januari 
Februari 
Mars 
April 
Maj 
Juni 
Juli 
Augusti 
September 
Oktober 
November 
december 
 
 
 
Indefinit pronomen 
Ingen = ingen shopping 
Det blir ingen shopping den här månaden 
Jag har ingen mössa 
 
Inget = jag har inget linne (ett-ord) 
Inga = Jag har inga kläder. Jag har inga barn 
 
Inte någon: Det blir inte någon shopping den här månaden . 
Jag har inte någon mössa (en-ord)  
 
Inte något – Jag har inte något linne 
Inte några - Jag har inte några kläder. Jag har inte några barn.  
 
Svenskan har inte dubblar negationer.  
Tex: Jag har inte inget linne…  
Jag har inte något linne/ jag har inget linne 
 
 
Vad har du inte? Använd ingen, inget och inga. 
 
Jag har ingen (en-ord) bil. 
Jag har inget (ett-ord) piano. 
Jag har inga (plural) pengar. 
Jag har inga barn. 
 
Läxa övningsboken s.63-66   
Läxa i textboken s. 73 4B. Stryk under alla substantiv i bestämd form plural i På 
sängavdelningen.  
 


